
P r o t o k ó ł  nr LI/06

z LI sesji Rady Miejskiej w Kłodzku, która odbyła się 
w dniu  25 maja  2006r.

 w sali Rajców Urzędu Miasta w Kłodzku.

Sesja  rozpoczęła  się o godz. 1000.

1. Otwarcie LI sesji Rady Miejskiej w Kłodzku.

Otwarcia  sesji   dokonał  Przewodniczący   Rady  Miejskiej  w  Kłodzku Pan Józef

Migdał  mówiąc: „Otwieram LI sesję Rady Miejskiej  w Kłodzku”. 

Następnie Przewodniczący powitał Panie i Panów  Radnych, burmistrza miasta Kłodzka

Pana Romana Lipskiego, zastępców burmistrza: Pana Leszka Michalskiego oraz Pana

Janusza Rudnickiego, sekretarza urzędu Pana Jerzego Rutkowskiego, dyrektorów

jednostek podległych, naczelników wydziałów, pracowników urzędu, media oraz obecnych

na sali mieszkańców Kłodzka.

2. Stwierdzenie ważności sesji.

Na podstawie listy obecności  Przewodniczący stwierdził, iż obecnie w sesji bierze udział

18 radnych, co stanowi wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.

Radna  D. Kołt i radny Ł. Walter  przybyli na sesję  o godz. 1005.

Radna I. Adamczewska o godz. 1010.

Wówczas stan rady wynosił 21 radnych.

3. Wybór sekretarzy sesji. 

Pan Przewodniczący na sekretarza obrad sesji zaproponował radnego Pana

L. Rogalewskiego. Nie zgłoszono innych propozycji. Rada 16 głosami „za”, poparła

kandydaturę radnego, tym samym powołując go na sekretarza obrad LI sesji Rady

Miejskiej         w Kłodzku. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

Radny Pan W. Gacek odniósł się do pkt 22, druk nr 487 w sprawie odwołania

Przewodniczącego Rady Miejskiej – na wniosku brak jest podpisu Pana radnego co

niniejszym chciałby uzupełnić. 

Radny Pan M. Krzak w imieniu Komisji Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarczej

wnosi o zdjęcie z porządku obrad druków nr 488 i 489 co związane jest z brakiem

środków finansowych na realizację tych projektów uchwał. 

Radny Pan K. Oktawiec zwrócił się z prośbą do radnych, aby nie zdejmować tych

projektów uchwał, bowiem są one przygotowane na wniosek radnych, a wynikało to

z dyskusji w sprawie zagospodarowania Wyspy Piasek, plan przewiduje pewne zmiany
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dot. parkingów, procedura potrwa kilkanaście miesięcy więc nic nie stoi na przeszkodzie,

aby podjąć w dniu dzisiejszym te uchwały. Koszty w roku bieżącym wyniosłyby około 10

000 zł na jeden plan, pozostałe wydatki ujętoby w budżecie roku przyszłego. W związku

z powyższym radny prosi, aby nie zdejmować tych projektów uchwał z porządku obrad

sesji.

Pan burmistrz R. Lipski poinformował, iż proponował, aby po realizacji dochodów

po pierwszym półroczu w IV kwartale podjąć ten temat i mając środki rozpocząć

odpowiednie działania. 

Pan Przewodniczący postanowił poddać pod głosowanie zgłoszone poprawki:

• zdjęcie z porządku obrad sesji punktu 17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia

do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

dzielnicy staromiejskiej miasta Kłodzka – Wyspa Piasek, druk nr 488.

Głosowanie: za – 10, przeciw – 7, wstrzymało się – 3. W związku z tym, iż wymagana

jest bezwzględna większość ustawowego składu Rady projektu uchwały nie zdjęto z

obrad sesji. 

• zdjęcie z porządku obrad sesji punktu 18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia

do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu

prawobrzeżnego przedmieścia miasta Kłodzka w rejonie ulic Chełmońskiego i Śląskiej,

druk nr 489.

Głosowanie: za – 10, przeciw – 7, wstrzymało się – 3. Projektu uchwały nie zdjęto z

obrad sesji.

Głosowanie całego porządku obrad: za – 19, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

Porządek obrad został przyjęty i przedstawia się następująco.

1. Otwarcie LI sesji Rady Miejskiej w Kłodzku.
2. Stwierdzenie ważności sesji.
3. Wybór sekretarzy sesji.
4. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.
5. Zatwierdzenie protokołu z L sesji. 
6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kłodzka z prac między sesjami Rady Miejskiej. 
7. Stan sanitarny miasta oraz gospodarki odpadami (segregacja śmieci).
8. Zabezpieczenie potrzeb zdrowotnych mieszkańców miasta.
9. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia  czasu obowiązywania dotychczasowej

taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  i zbiorowego odprowadzania  ścieków na
terenie Gminy Miejskiej Kłodzko, druk nr 479. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kłodzku nr
XLV/376/2005 z dnia 29.12.2005r. w sprawie wyrażenia zgody na zastosowanie przez
Burmistrza Miasta Kłodzka bonifikaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania
wieczystego w prawo własności oraz zasad rozkładania opłaty na raty, druk nr 480. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/185/2004 Rady Miejskiej
w Kłodzku z dnia 29 kwietnia 2004r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu
Inwestycyjnego Gminy Miejskiej Kłodzko na lata 2004 – 2008, druk nr 481.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Kłodzko na
2006 rok, druk nr 482.
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13. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w banku
wybranym w drodze przetargu nieograniczonego do wysokości 5 250 000 zł, druk nr
483.

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania w roku
2006 pod nazwą „Mountain Maraton 2006 Międzynarodowy Maraton Górski Kłodzko”
druk nr 484.

15. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania w roku
2006 pod nazwą „Transgraniczna promocja Twierdz Kłodzka i Srebrnej Góry”, druk
nr 485.

16. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu Gminy Miejskiej Kłodzko na
2006 rok, druk nr 486.

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dzielnicy staromiejskiej miasta Kłodzka – Wyspa
Piasek, druk nr 488.

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenu prawobrzeżnego przedmieścia miasta
Kłodzka w rejonie ulic Chełmońskiego i Śląskiej, druk nr 489.

19. Podjęcie uchwały w sprawie zasad umieszczania szyldów, reklam i anten na
nieruchomościach stanowiących własność Gminy Miejskiej Kłodzko, druk nr 490.

20. Podjęcie uchwały w sprawie zasobu mieszkaniowego oraz zasad wynajmowania lokali
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Kłodzko, druk nr 492.

21. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Kłodzka, druk nr 477
– druk otrzymali Państwo w materiałach na L sesję RM tj. 27.04.2006r.).

22. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kłodzku,
druk nr 487.

23. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania ze składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej w Kłodzku, druk nr 493.

24. Interpelacje i zapytania radnych. 
25. Wnioski i oświadczenia radnych. 
26. Sprawy różne.
27. Zakończenie sesji.

5. Zatwierdzenie protokołu z L sesji. 
Uwag do protokołu z L sesji nie wniesiono, przyjęto go jednogłośnie 19 głosami „za”.

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kłodzka z prac między sesjami Rady
Miejskiej (zał. nr 1). 

Radny Pan M. Krzak zapytał Pana burmistrza czy są jakieś tajne przetargi w urzędzie,

bowiem w ostatnim czasie chciał obserwować przetarg na lokal mieszkalny i pracownik

urzędu wypraszał radnego z sali argumentując, że nie może w nim uczestniczyć. 

Pan burmistrz R. Lipski pyta czy Pan radny nie jest zadowolony ze sprzedaży tego

lokalu. Radny Pan M. Krzak jest zadowolony ze sprzedaży, pyta tylko dlaczego

próbowano wyprosić go z sali. Burmistrz pyta czy radny dał się wyprosić. Pan M. Krzak

odpowiedział, iż nie dał się wyprosić, pozostał na sali.

7. Stan sanitarny miasta oraz gospodarki odpadami (segregacja śmieci) (zał. nr

2).
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Pan Przewodniczący J. Migdał poinformował, iż dostarczono radnym materiały

dotyczące:

- stanu sanitarnego miasta przekazane przez wydział inżynierii miejskiej,

- stanu sanitarno – epidemiologicznego przedłożone przez PSSE,

oraz materiał roboczy dot. regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy

Miejskiej Kłodzko.

Pani Wiceprzewodnicząca C. Włodarczyk poinformowała, iż w przedłożonym

materiale przez Powiatową Stację Sanitarno Epidemiologiczną znalazła nieciekawe i

bardzo smutne stwierdzenie, że pomimo wysiłków i zaleceń jakie czyni się w sprawie

czystości                           i  odpowiedniego stanu sanitarnego naszego miasta w

dalszym ciągu jest dużo szczurów                i ogromny nieład wokół pojemników na

wyrzucane nieczystości. Inspektor sanitarny stwierdza, iż nie przeznacza się

odpowiedniej ilości środków na deratyzację, a w ślad za tym na likwidację ewentualnych

chorób przenoszonych przez gryzonie. 

Radny Pan W. Gacek poinformował, iż Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Sportu

i Turystyki zapoznała się z oceną stanu sanitarno – epidemiologicznego przedstawioną

przez PSSE.  Również zwrócono uwagę na zagrożenie wynikające z deratyzacji, jak i na

brak odpowiedniej liczby sanitariatów w mieście Kłodzku, a przede wszystkim w okolicy

rynku. 

Odnosząc się do regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy

Miejskiej Kłodzko radny W. Gacek uważa, że każdy mieszkaniec powinien znać ten

regulamin, a przede wszystkim winien go przestrzegać. 

Więcej głosów w dyskusji nie stwierdzono.

8. Zabezpieczenie potrzeb zdrowotnych mieszkańców miasta (zał. nr 3).

Pan Przewodniczący J. Migdał poinformował, iż materiał dostarczono przez

starostę kłodzkiego. Odnosząc się do jego treści radny Pan W. Gacek stwierdził, iż jest

on odzwierciedleniem zainteresowania starosty sprawami służby zdrowia, nie tylko na

terenie miasta Kłodzka to również rzutuje na cały powiat. Oczekiwano informacji na

temat szpitala, jak będzie zagospodarowana kadra lekarska i jak będzie działało

podstawowe lecznictwo. Nie przedłożono w ogóle informacji na temat opieki zdrowotnej w

niepublicznych  ZOZ-ach prowadzonych przez lekarzy. 

Forma złożenia informacji sama świadczy o tym jak głęboko zainteresowane jest

starostwo sprawami służby zdrowia więc trudno się dziwić, że strajki lekarzy do

dowołania w dalszym ciągu są podtrzymywane. Jeżeli i rząd i starostwo w ten sposób

postępuje to nie dzieje się to dla dobra pacjentów. Nie rozchodzi się tu o pieniądze, o

które walczy służba zdrowia, chodzi tu o poprawę jej organizacji i działalności, poprawę

opieki zdrowotnej i świadczenia usług dla pacjentów. Radny W. Gacek rozumie racje

ekonomiczne, ale jest tu też trudna sprawa polityczna jednak ktoś musi przeciąć ten
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węzeł Gordyjski, aby  służba zdrowia mogła godnie pracować i leczyć tak, aby pacjent

czuł się bezpiecznie. 

Pan Przewodniczący J. Migdał przyznał rację radnemu W. Gackowi, iż starostwo

temat potraktowało marginalnie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia  czasu obowiązywania
dotychczasowej taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  i zbiorowego
odprowadzania  ścieków na terenie Gminy Miejskiej Kłodzko, druk nr 479
(zał. nr 4). 

Radny Pan Zygmunt Żerkowski poinformował, iż Komisja Gospodarki

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego zaopiniowała wniosek

„Wodociągów Kłodzkich” pozytywnie.

Radni nie wnieśli uwag ani zapytań.

Przewodniczący Pan J. Migdał poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie

przedłużenia  czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia

w wodę  i zbiorowego odprowadzania  ścieków na terenie Gminy Miejskiej Kłodzko.

Głosowanie: za – 8 jednogłośnie.

Uchwała przeszła i otrzymała nr LI/424/2006 (zał. nr 5).

10. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kłodzku nr
XLV/376/2005 z dnia 29.12.2005r. w sprawie wyrażenia zgody na
zastosowanie przez Burmistrza Miasta Kłodzka bonifikaty z tytułu
przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności oraz
zasad rozkładania opłaty na raty, druk nr 480 (zał. nr 6). 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radny Pan M. Krzak

poinformował o pozytywnej opinii Komisji do powyższego projektu uchwały.

Pozytywną opinię wydała również Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska

i Ładu Przestrzennego. 

Nie wniesiono uwag.

Głosowanie: za – 8 jednogłośnie.

Uchwała przeszła i otrzymała nr LI/425/2006 (zał. nr 7).

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/185/2004 Rady
Miejskiej                   w Kłodzku z dnia 29 kwietnia 2004r. w sprawie
uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Miejskiej Kłodzko na
lata 2004 – 2008, druk nr 481 (zał. nr 8).

Pan Przewodniczący J. Migdał poinformował radnych, iż aktualny projekt uchwały

zawarty jest na druku 481”a” i ten materiał będzie przedmiotem głosowania. 

Komisja Gospodarki Komunalnej wydała opinię pozytywną. Zatem Przewodniczący

poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowanie: za – 18, przeciw  - 0, wstrzymało się – 1.

Uchwała przeszła i otrzymała nr LI/426/2006 (zał. nr 9).

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miejskiej
Kłodzko na 2006 rok, druk nr 482 (zał. nr 10).



6

Przewodniczący Komisji Budżetu, radny Pan Marek Krzak poinformował, iż Komisja

wnosi małą poprawkę otóż w § 1 punkcie 2 ppkt. 4. proponuje się o pozostawienie zapisu

dotychczasowego tzn. Dokonywania zmian w planie wydatków budżetu w granicach

działu klasyfikacji budżetowej  z wyłączeniem zmian kwot wydatków zaplanowanych na

wynagrodzenia  i pochodne, na dotacje, na koszty obsługi długu publicznego oraz kwot

na wydatki majątkowe.

Innych uwag i propozycji nie zgłoszono. Zatem Przewodniczący poddał pod głosowanie

poprawkę zgłoszoną przez Przewodniczącego Komisji I.

Głosowanie: za – 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Poprawkę przyjęto.

Głosowanie całego projektu uchwały wraz z naniesioną poprawką.

Głosowanie: za – 19 – jednogłośnie.

Uchwała przeszła i otrzymała nr LI/427/2006 (zał. nr 11).

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w
banku wybranym w drodze przetargu nieograniczonego do wysokości 5 250
000 zł, druk nr 483 (zał. nr 12).

Komisja Budżetu druk nr 483 zaopiniowała pozytywnie. Uwag i pytań nie zgłoszono.

Głosowanie: za – 19 jednogłośnie. 

Uchwała przeszła i otrzymała nr LI/428/2006 (zał. nr 13).

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania
w roku 2006 pod nazwą „Mountain Maraton 2006 Międzynarodowy Maraton
Górski Kłodzko” druk nr 484 (zał. nr 14).

Przewodniczący Komisji Budżetu poinformował, iż Pani Skarbnik zgłosiła

poprawkę, a mianowicie w § 1 jest zapisana kwota 51 824 93zł po poprawce będzie

kwota  58 737 39,-. Zmianę kwoty należy również dokonać w §3. Po tych zmianach

opinia Komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący Komisji III radny Pan W. Gacek poinformował, iż członkowie

zapoznali się z powyższym projektem uchwały.

Przewodniczący poddał pod głosowanie zgłoszoną poprawkę: za – 19 jednogłośnie.

Poprawkę przyjęto.

Po przegłosowaniu poprawek Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie cały projekt

uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania w roku 2006 pod

nazwą „Mountain Maraton 2006 Międzynarodowy Maraton Górski Kłodzko”.

za – 19, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.

Uchwała przeszła i otrzymała nr LI/429/2006 (zał. nr 15).

15. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania
w roku 2006 pod nazwą „Transgraniczna promocja Twierdz Kłodzka i
Srebrnej Góry”, druk nr 485 (zał. nr 16).

Radny Pan M. Krzak poinformował, iż tym przypadku jest również poprawka w kwotach

w § 1 kwotę 145 581 50,- zastąpić kwotą 145 582 50,-. Po tych zmianach opinia Komisji

Budżetu jest pozytywna.
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Komisja Edukacji i Kultury zapoznała się z przedmiotowym projektem uchwały.

Pytań i uwag nie zgłoszono, zatem Pan Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał pod

głosowanie zmianę kwot co przyjęto jednogłośnie 19 głosami „za” a następnie

przegłosowano cały projekt uchwały, który również przyjęto jednogłośnie – 19 „za”

Uchwała przeszła i otrzymała nr LI/430/2006 (zał. nr 17).

16. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu Gminy Miejskiej
Kłodzko na 2006 rok, druk nr 486 (zał. nr 18).

Przewodniczący Komisji Budżetu radny Pan M. Krzak poinformował o pozytywnej opinii

komisji do powyższego projektu uchwały.

Radni nie wnieśli uwag.

Głosowanie: za – 19 jednogłośnie.

Uchwała przeszła i otrzymała nr LI/431/2006 (zał. nr 19).

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dzielnicy
staromiejskiej miasta Kłodzka – Wyspa Piasek, druk nr 488 (zał. nr 20).

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Ładu

Przestrzennego Pan Z. Żerkowski poinformował, iż komisja projekt uchwały

zaopiniowała negatywnie w związku z tym, że uchwała wymaga zabezpieczenia

finansowego i pewnego dopracowania formalnego.

Radny K. Kubit zapytał czy  podjęcie tej uchwały obliguje natychmiast organ

wykonawczy do podjęcie konkretnych działań.

Pani H. Popiel Skarbnik Gminy Miejskiej wyjaśniła, iż jeżeli jest jakakolwiek

propozycja Państwa radnych do wprowadzenia  danego zadania należy wskazać źródło

finansowania. W związku z tym, że na komisji stwierdzono, że nie ma na dzień dzisiejszy

środków na ten cel, zatem uchwała nie powinna być przedmiotem obrad.

Pani Wiceprzewodnicząca C. Włodarczyk poinformowała, iż podejmując  uchwałę

nakazuje się burmistrzowi jej wykonanie, bez wskazania źródła finansowania. Pani radna

apeluje o rozwagę, a do projektu uchwały powróci się w miesiącu lipcu bądź  sierpniu.

Pan burmistrz R. Lipski zobowiązał się jako organ wykonawczy do wprowadzenia

tych dwóch projektów uchwał pod obrady sesji w IV kwartale w momencie kiedy wskaże

się źródło dochodów.

Radny Pan K. Kubit po usłyszeniu powyższych wyjaśnień złożył wniosek formalny

o wycofanie z porządku obrad sesji projektu znajdującego się na druku nr  488.

Pan Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie: za- 18, przeciw 0, wstrzymało się –

1. Projekt uchwały wycofano.

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu
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prawobrzeżnego przedmieścia miasta Kłodzka w rejonie ulic Chełmońskiego i
Śląskiej, druk nr 489 (zał. nr 21).

W związku z tym, iż sytuacja jest tożsama jak w punkcie 17 radny Pan K. Kubit wniósł

o  wycofanie projektu uchwały z porządku obrad sesji.

Przewodniczący Pan J. Migdał poddał wniosek pod głosowanie: za – 18, przeciw – 0,

wstrzymało się – 1. 

Projekt uchwały wycofano.

19. Podjęcie uchwały w sprawie zasad umieszczania szyldów, reklam i anten na
nieruchomościach stanowiących własność Gminy Miejskiej Kłodzko, druk nr
490 (zał. nr 22).

Przewodniczący Komisji II Pan Z. Żerkowski poinformował, iż komisja

zaopiniowała projekt uchwały negatywnie. Negatywną opinię wydała również Komisja

Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego o czym poinformowała Przewodnicząca

Komisji Pani L. Karbownik. 

Radny Pan K. Oktawiec uważa, iż  kwestia uregulowania reklam w mieście

Kłodzku jest bardzo potrzebna, natomiast niektóre zapisy w proponowanej uchwale są

nie do przyjęcia. Np. w § 19 stawki, które proponuje się za bilboardy są zdecydowanie za

niskie w stosunku do stawek ogólnie obowiązujących. Na reklamach

wielkopowierzchniowych miasto może zarabiać zatem stawki można zdecydowanie

podnieść. Zastanawia radnego cena za wywieszenie kartki formatu A4, gdzie za 1 dzień

należy zapłacić 1 zł, kto wówczas wyłoży kwotę 800 zł w miesiącu po to, aby wisiała

kartka formatu A4. Radny prosi                                   o przeredagowanie tej uchwały. 

Radny Pan Ł. Walter również jest za przeredagowaniem proponowanej uchwały.

Bowiem uważa, że jest trochę nie w porządku pobieranie opłat od osób, które wywieszą

ogłoszenie o poszukiwaniu pracy. 

Pan burmistrz R. Lipski stwierdził, iż kwestia wieszania szyldów, reklam, ogłoszeń

wymaga zdecydowanego uporządkowania tym bardziej, iż zbliżają się wybory

samorządowe. To co ma miejsce obecnie jest nie do przyjęcia, słupy ogłoszeniowe

oblepiane są informacjami np. sklepów z tzw. tanią odzieżą, bądź też jednym nazwiskiem

zakleja się wszystkie słupy wraz z zasłonięciem aktualnych informacji urzędu czy innych

instytucji.

Pan burmistrz apeluje do Wysokiej Rady, aby w trybie pilnym zająć się tym problemem,

jeśli są inne propozycje to należy je zgłosić po to, aby kwestie te jak najszybciej

uporządkować. 

W tym temacie wywiązała się szeroka dyskusja z udziałem radnych, burmistrza

oraz mieszkanki Kłodzka Pani W. Cykowskiej. 

W rezultacie Wiceprzewodnicząca Pani C. Włodarczyk zgłosiła wniosek formalny

o zamknięcie dyskusji nad projektem uchwały. W związku z faktem, że komisje II i V

wydały opinie negatywne do powyższego projektu Pani radna wnosi o powrócenie do
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sprawy na następnej sesji, a przed tym o podjęcie dyskusji we wszystkich komisjach

problemowych.

Radny Pan T. Kmiecik zabierając głos przypomniał, iż na sesji październikowej

oświadczył, iż stan ładu, czystości i porządku w mieście ulega ciągłej poprawie. Widać to

w utrzymaniu ulic, chodników, przejść dla pieszych oraz parków i posesji osiedlowych.

Jedyną plagą utrudniającą utrzymanie estetyki miasta stały się reklamy i afisze

rozklejane byle gdzie i byle jak. Mając na uwadze poprawę istniejącego stanu rzeczy Pan

burmistrz dokupił 18 słupów ogłoszeniowych, które rozmieszczono w poważniejszych

punktach miasta celem uporządkowania problemu. Ze swojej strony radny zawnioskował

o przepracowanie starej uchwały miasta w oparciu o nowe doświadczenie w zakresie

umiejscawiania ogłoszeń        i reklam oraz wskazaniem odpowiedzialności za ich stan i

estetykę. Ponadto radny dostarczył tematyczne opracowania. Powątpiewanie dzisiaj w

jakość uchwały znajdującej się na druku nr 490 jest dla radnego niezrozumiałe i nie ma

nic wspólnego z poprawą estetyki naszego miasta. Przykro o tym mówić ale w negowaniu

uchwały nie chciałby radny dopatrywać się tekstów personalnych.

Przewodniczący Pan J. Migdał postanowił poddać pod głosowanie wniosek formalny dot.

wycofania projektu uchwały z porządku obrad sesji w celu uzupełnienia i przepracowania

na komisjach merytorycznych.

Głosowanie: za – 17, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Projekt uchwały wycofano.

Pan burmistrz R. Lipski w związku ze zbliżającymi się wyborami samorządowymi i

kwestią uporządkowania spraw, o których dyskutowano wnosi do Wysokiej Rady prośbę

ażeby  sprawą zająć się nie w ostatnim tygodniu przed sesją, ale w miarę pilnie tak jak

zaproponowała to Pani C. Włodarczyk. 

Przerwa w obradach  o godz. 1105 do godz. 1115.

Prowadzenie obrad przejęła Wiceprzewodnicząca Pani C. Włodarczyk.

20. Podjęcie uchwały w sprawie zasobu mieszkaniowego oraz zasad
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy
Miejskiej Kłodzko, druk nr 492 (zał. nr 23).

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Pan Z. Żerkowski poinformował,

iż komisja obradowała nad tym drukiem dosyć długo, utworzyła podkomisję i wspólnie

z pracownikami urzędu wypracowano druk uchwały nr 492”a”, dla tego druku jest opinia

pozytywna. Mała uwaga dotyczyła § 5 gdzie jest mowa  o lokalach do remontu we

własnym zakresie. W przypadku lokali mieszkalnych wymagających remontu kapitalnego

remont ten wykonany jest na koszt gminy. Tu radny prosi o zajęcie dyskusji czy ten

punkt zostawić czy wykreślić z projektu uchwały.

Pan Z. Żerkowski podziękował członkom komisji, a szczególnie Pani Celinie Włodarczyk

za bardzo duże zaangażowanie w prace nad projektem uchwały w sprawie zasad
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wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej

Kłodzko.

Zastępca burmistrza Pan L. Michalski poinformował, iż w § 5 pkt 4 zapis jest

bezsporny bowiem prawo budowlane określa katalog, które roboty kwalifikują się do

remontu kapitalnego. Natomiast rzecz polega na tym, że do remontu kapitalnego

kwalifikuje się roboty dot. wymiany drzwi, okien podłóg. I teraz jeżeli ktoś ma mieszkanie

do remontu we własnym zakresie i w protokole typowania robót napisze się, że do

wymiany nadaje się również okno, to już ono powinna wymienić gmina na koszt własny,

choć przyszły najemca deklaruje sam taką wymianę. Taki stan rzeczy może spowodować,

że w trakcie roku gmina znajdzie się            w takiej sytuacji, że z powodu tegoż zapisu i

katalogu robót będą w pełni wykorzystane środki na remonty, mieszkania będą puste

jednak bez możliwości przeznaczenia do remontu we własnym zakresie dlatego, że w

ramach katalogu wymaganych robót będzie je musiała wykonać gmina. Może zajść taka

sytuacja, że zabraknie środków na znacznie drobniejsze roboty. 

Dlatego zapis kategoryczny i obligatoryjny, że remonty kapitalne wykonywane są na

koszt gminy organiczna inne możliwe działania.

Nikt z radnych nie zgłosił uwag ani zapytań do projektu uchwały, druk nr 492 „a”.

Zatem Pani C. Włodarczyk poddała go pod głosowanie.

Głosowanie: za – 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

Uchwała przeszła i otrzymała nr LI/432/2006 (zał. nr 24).

Pan burmistrz R. Lipski stwierdził, iż podjęcie uchwały w takiej formie spowoduje, iż po

kilku miesiącach może nastąpić zastój, mieszkania będą stały puste, a gminy nie będzie

stać na wykonanie remontu. Na dzień dzisiejszy mieszkań jest coraz mniej, są lokatorzy,

którzy        w większości nie płacą. Nie ma środków z czynszu, aby cokolwiek

remontować.  Łatwo jest podjąć decyzję o tym, aby miasto wykonywało remonty

natomiast muszą być przeznaczone do tego odpowiednie środki. 

Wiceprzewodniczący Pan W. Dziopek obiecał burmistrzowi, iż wystąpi ze zmianą

w tym punkcie do wprowadzenia na najbliższej sesji, co osobiście dopilnuje.

21. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Kłodzka, druk
nr 477 (zał. nr 25).

Przewodniczący Komisji Budżetu radny Pan M. Krzak poinformował, iż komisja po

zapoznaniu się z opiniami poszczególnych radnych stawia wniosek o dokonanie zmian

w druku nr 477. 

W § 1 wynagrodzenia zasadnicze - była proponowana kwota 4 000 zł, zastąpić ją kwotą

jaka dotychczas obowiązuje tj. 4 890zł,

- dodatek funkcyjny propozycja Komisji była 1920 zł należy pozostawić tę kwotę.

- dodatek za wysługę lat w wysokości 20% - kwotę się zwiększa z 800 zł na kwotę

978zł,
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- dodatek specjalny w wysokości 20% wynosi z kwoty 1184  na kwotę 1362 zł

Radny prosi o wykreślenie w podstawie prawnej zapisu: z dnia 28 lutego 2006r.

natomiast rozszerzyć zapis w nawiasie (Dz. U. z dn. 2005 r. Nr 146 poz. 1223 z późn.

zm.).

Radny Pan K. Kubit poprosił radcę prawnego o opinię do projektu  tejże uchwały.

Pani Danuta Jończyk – radca prawny wyjaśniła, iż dodatek specjalny burmistrz

otrzymuje na podstawie rozporządzenia z 2005 r. §7, który mówi, że dodatek ten jest

obligatoryjny i bezwarunkowy, czyli rada ustala go burmistrzowi na czas nieokreślony

w wysokości od 20 do 40% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego.

Rada podjęła uchwałę ustalając wysokość tego dodatku na poziomie 40%. Pani radczyni

uważa, że zmniejszenie tego dodatku jest niezgodne z §7 ponieważ nie ma podstaw do

tego aby zmniejszyć ten dodatek. Jest orzecznictwo w tym zakresie, iż rada nie może

obniżyć dodatku może go podwyższyć. 

Radny K. Kubit zapytał o to, jakie mogą być podstawy do obniżenia dodatku.

Pani D. Jończyk informuje, iż w przypadku burmistrzów czy prezydentów jest to dodatek

bezwzględny i bezwarunkowy i nie ma podstaw do tego, aby go obniżyć. 

Radny Pan T. Kmiecik stwierdził, iż w ciągu ostatnich czterech lat zostało

dokonanych szereg pożytecznych rzeczy dla miasta i jego mieszkańców, aby nie  mówić

o poprawie ładu i porządku – taka była ocena  Komisji Spraw Obywatelskich Rady Miasta.

W tym działaniu radny T. Kmiecik widzi dorobek Pana burmistrza, jego służb oraz Rady

Miejskiej – bo pracowano nad tym wspólnie, a zatem projekt obniżenia wynagrodzenia

Panu burmistrzowi na cztery miesiące przed końcem kadencji radny przyjmuje z

niesmakiem. Zamysł obniżenia wynagrodzenia może być poczytany przez mieszkańców

miasta jako chęć rewanżu niektórych niespełnionych radnych. Nie może radny T.

Kmiecik pozwolić na to, aby fakty były przedstawiane w sposób fałszywy, zgoła

nieprawdziwie i to na dodatek w sposób świadomy z dużym zaangażowaniem złej woli.

Nie traćmy czasu na marginalne wątki. Małostkowość i niskie pobudki są radnemu obce,

dlatego jest przeciwny obniżaniu dotychczasowego wynagrodzenia Panu burmistrzowi. 

Radny Pan Ł. Walter przyłączył się do apelu radnego Pana Kmiecika. Uważa, że

burmistrz pracował dobrze i nie należy obniżać mu dodatku specjalnego. Radny będzie

głosował za pozostawieniem dodatku na dotychczasowym poziomie.

Pani radczyni dodała, iż zgodnie z ustawą o pracownikach samorządowych

burmistrz jest pracownikiem samorządowym i podlega przepisom rozporządzenia w

sprawie zasad wynagradzania pracowników samorządowych w tym rozporządzeniu jest

art. 31 skóry mówi, że w sprawach nieunormowanych stosuje się kodeks pracy tutaj są

łamane również przepisy kodeksu pracy.

Radny Pan W. Gacek uważa, że nie należy burmistrza karać i dodatek w

wysokości 40% należy utrzymać. 
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Wiceprzewodnicząca Pani C. Włodarczyk poddała pod głosowanie zgłoszone poprawki:

- wynagrodzenie zasadnicze pozostawić bez zmian tzn. w kwocie 4890zł

Głosowanie: za – 18, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. Poprawkę przyjęto.

- dodatek specjalny w wysokości 20%  co daje kwotę 1362 zł

Głosowanie: za – 9, przeciw – 8, wstrzymało się - 0. Poprawkę przyjęto.

Następnie Pani Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie cały projekt uchwały w

sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Kłodzka

Głosowanie: za – 9, przeciw – 8, wstrzymało się - 0.

Uchwała przeszła i otrzymała nr LI/433/2006 (zał. nr 26).

22. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Miejskiej
w Kłodzku, druk nr 487 (zał. nr 27).

W związku z tym, iż głosowanie nad odwołaniem Przewodniczącego Rady Miejskiej

odbywa się w trybie tajnym, do przeprowadzenia głosowania powołano (16 głosami „za”

przy 1 „wstrzymującym się”) Komisję Skrutacyjną  w składzie:

1. Radny Pan Z. Żerkowski – przewodniczący komisji.

2. Radna Pani Jolanta  Kobak - sekretarz

3. Radny Pan Z. Duda – członek komisji

4. Radny Pan M. Krzak – członek komisji

5. Radny Pan K. Oktawiec – członek komisji

Następnie Pani Wiceprzewodnicząca głosiła przerwę w obradach w celu przygotowania

przez Komisję Skrutacyjną kart do głosowania.

Przerwa od godz. 1145 do godz. 1205.

Po przerwie przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Z. Żerkowski zapoznał radnych

z trybem głosowania tajnego, otóż sekretarz komisji odczytuje nazwiska  radnych

w kolejności alfabetycznej, wymieniony radny podchodzi do urny, gdzie otrzymuje

opieczętowaną kartę do głosowania. Głosowanie polega na postawieniu znaku „X” w

kratce     z odpowiednia opcją:

- jestem za odwołaniem,

- jestem przeciw odwołaniu.

Postawienie dwóch znaków X lub nie postawienie żadnego  powoduje nieważność głosu.

Przystąpiono do głosowania.

Po oddaniu głosu przez ostatniego radnego, Pani Wiceprzewodnicząca ogłosiła kolejną

przerwę podczas, której Komisja Skrutacyjna przeliczyła głosy.

Przerwa od godz. 1215 do godz. 1220.

Po przeliczeniu oddanych głosów Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował, iż

w wyniku głosowania tajnego oddano 21 głosów ważnych, głosów nieważnych nie było. 

„Za” odwołaniem Przewodniczącego Rady oddano 9 głosów.

„Przeciw” odwołaniu Przewodniczącego Rady oddano 12 głosów.
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Stwierdza się, że uchwała druk nr 487 w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady

Miejskiej nie została podjęta przez Radę Miejską w Kłodzku.

23. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania ze składu osobowego Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kłodzku, druk nr 493 (zał. nr 28).

Radna Pani Irena Adamczewska poprosiła o podanie uzasadnienia odwołania ze

składu Komisji Rewizyjnej radnego K. Kubita.

Radny Pan L. Rogalewski poinformował, iż w rozmowie z radnym K. Kubitem czy

zamierza dalej pracować w Komisji Rewizyjnej Pan Kubit stwierdził, iż już wszystko zrobił

co ma zrobić w Komisji Rewizyjnej.

Radny Pan K. Kubit rozumie, iż wypowiedź radnego L. Rogalewskiego jest

groteskowa i trywialna – oczywiście tak nie było. Sprawa wynika z gruntu czysto

politycznego, Pan Rogalewski pytał: Krzysiek co ty podpisałeś? podpisałeś odwołanie

Przewodniczącego, znudziła ci się praca w Komisji Rewizyjnej? - i tak było. Tak więc

złożony projekt uchwały jest stricte polityczny – stwierdza radny K. Kubit. 

Więcej uwag i zapytań ze strony radnych nie było, zatem Pani Wiceprzewodnicząca

poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowanie: za – 9, przeciw – 9, wstrzymało się - 1. Uchwała nie została podjęta. 

24. Interpelacje i zapytania radnych. 

Wiceprzewodnicząca Pani C. Włodarczyk zapoznała radnych z interpelacjami jakie

wpłynęły do Rady Miejskiej od ostatniej sesji.

Jest to 6 interpelacji radnego Pana Piotra Brzostowicza oraz 1 interpelacja radnej Pani

L. Karbownik.

Wszystkie interpelacje i zapytania radnych wraz z udzielonymi odpowiedziami znajdują

się do wglądu w biurze Rady Miejskiej.

Radny Pan W. Krzelowski zapytał o projekt uchwały dot. wartości punktu, który

wpływa na wysokość wynagrodzeń administracji i obsługi w placówkach oświatowych.

W związku z tym, że proponowany projekt uchwały ograniczał się tylko do przedszkoli

został wycofany, zatem pyta Pan radny kiedy zostanie on uzupełniony i wprowadzony pod

obrady sesji. 

Pan burmistrz J. Rudnicki wyjaśnił, iż rzeczywiście przedłożony projekt uchwały

dotyczył tylko regulacji przedszkoli. Środki przewidziane na regulację płac zgodnie

z uchwałą budżetową jak również z planami finansowymi jednostek zostały już

zadysponowane. Pozostała jeszcze bardzo znacząca pozycja odpraw, która będzie

niebawem realizowana. Po zbilansowaniu wydatków związanych z podliczeniem odpraw

nauczycieli będzie można powrócić do kwestii przymierzenia nowej wartości punktu i

wartości najniższego wynagrodzenia. 
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Radny Z. Duda poruszył sprawę placu zabaw na ul. Korytowskiej. Mieszkańcy

zwracają się do Pana burmistrza, aby w jakiś sposób wyciszyć wszystkie huśtawki, a jest

na to prosty sposób – wkopanie opon – dodaje radny. 

Prowadzenie dalszych punktów sesji przejął Przewodniczący Pan J. Migdał. Podziękował

radnym za pozostawienie go na funkcji Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kłodzku.

25. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Pan J. Migdał poinformował o powstaniu nowego Klubu Radnych pn. „Na

rzecz rozwoju Kłodzka”.

Przewodniczącym Klubu jest Pan radny K. Kubit, natomiast członkami: Pan radny Ł.

Walter, Pani radna I. Adamczewska oraz Pan radny K. Oktawiec (zał. nr 29).

Jednocześnie radny K. Oktawiec złożył rezygnację z uczestnictwa w Klubie Radnych SLD,

wcześniej składając rezygnację z prac w klubie radnych SLD (zał. nr 30).

Radny Pan L. Rogalewski zapytał czy radny Ł. Walter złożył rezygnację z pracy

w dotychczasowym klubie radnych czy też jest w dwóch klubach

Radny Pan Walter odpowiedział, iż obecnie jest w dwóch klubach.

Następnie głos zabrał radny Pan T. Kmiecik. Panie Przewodniczący, Wysoka

Rado, Panie Burmistrzu. Stała się rzecz niebywała, rzecz kuriozalna. Otóż nie ma

odpowiedzi radnej Pani Leonardy Karbownik na publiczny zarzut pobierania profitów z

racji pełnionej funkcji. Takie same pytania wyartykułowano w gazetach, m.in.  w

Tygodniku Euroregio Glacensis          z dnia 14.12.2005r. w podejrzeniu Pani L.K. nie

tylko  o profity, ale i nepotyzm. Dlaczego tak poważne zarzuty poruszające opinię

mieszkańców miasta nie zostały przez zainteresowaną wyjaśnione, bądź zdementowane?

Mieszkańcy Kłodzka nie dają mi spokoju zapytując co jest powodem zatajania tak

nagłośnionej sprawy. Przecież wszyscy wiedzą, że radna musi być poza wszelkim

podejrzeniem. Zatajenie sprawy przez Panią L.K. jest niezgodne                          z

obowiązującym prawem i moralnie niedopuszczalne. Nasuwa się podejrzenie, że za

zasługi dla radnych grupy konfliktogennej Pani L.K. jest chroniona parasolem ochronnym

i prawo dla niej nic nie znaczy. Okazuje się, że w tej radzie zadawanie pytań jest

bezskuteczne. Za merytoryczne pytanie radnego zadane w imieniu mieszkańców radny

spotkał się z agresją            i ordynarnym atakiem Pani Celiny Włodarczyk z zamysłem

zakneblowania mi ust. Nie tędy droga Pani Wiceprzewodnicząca. Pani Celino czy zawsze

musicie posługiwać się kłamstwami i bombardowaniem przeciwnika całym arsenałem

pogardliwych argumentów?

Pani płaskie komunały, nie mają się nijak do faktów. Widać, że Pani dobrze czuje się  w

nie swoich butach.  Czy obłuda i nienawiść zawsze muszą Pani towarzyszyć w

wyznaczaniu celu? A może by tak zapanować nad niektórymi odruchami emocji. W Pani

ataku na mnie znalazła się też fałszywa nutka obawy o wizerunek Rady Miasta. A przecież
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podjazdy radnych przeciw radnym i swojskiej grupy radnych przeciw Panu Burmistrzowi

są oczywiste i widoczne gołym okiem.

Mimo czynionych pozorów nie da się ukryć wielu negatywnych działań  Rady Miejskiej,

nie mających nic wspólnego z interesem miasta i jego mieszkańców. O tym bez przerwy

sygnalizują artykuły miejscowej i regionalnej prasy. Nic dodać nic ująć, bo w tym

jazgocie zdarzeń coraz trudniej usłyszeć głos czysty i umiarkowany. Apeluję, żebyśmy

wreszcie zaprzestali  straszyć pobrzękiwaniem szabelki, bo to odnosi odwrotny skutek.

Kończąc, kolejny raz wzywam o wyjaśnienie niezakończonej i nabrzmiałej sprawy Pani

L.K. Dziękuję za uwagę.

Pan Przewodniczący poinformował o skardze jaka wpłynęła od Wojewody do NSA

w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy

Miejskiej Kłodzko. Sprawę przekazano do zespołu radców prawnych.

Wiceprzewodnicząca Pani C. Włodarczyk odnosząc się do tekstu przeczytanego

przez  radnego Pana Tadeusza Kmiecika stwierdziła, iż nie odnosiło się to do słownych

wypowiedzi radnej, tylko do faktu odczytania oświadczenia podpisanego przez kilku

radnych.  Nigdy Pani radna nie powiedziała jednego niedobrego słowa w rozmowie z

Panem Kmiecikim, „oberwała” jednak za fakt odczytania stanowiska grupy radnych.

Radny Kmiecik zwrócił uwagę, iż Pani radna C. Włodarczyk podpisała się pod

tym oświadczeniem.

Radnemu Panu Z. Dudzie jest wstyd wysłuchiwać tych pomówień.

Zmieniając temat Pan Przewodniczący poinformował, iż Skład Orzekający RIO we

Wrocławiu negatywnie zaopiniował uchwałę Rady Miejskiej w Kłodzku nr L/414/2006

w sprawie udzielenia absolutorium dla burmistrza. (zał. nr  31).

26. Sprawy różne.

Pan Przewodniczący J. Migdał poinformował, iż sprawa Pani Ireny Biernacik dot.

wykupu mieszkania zmierza ku pozytywnym zakończeniu. Gmina Miejska Kłodzko

wygrała sprawę w sądzie, zatem będzie można rozpocząć procedurę sprzedaży

mieszkania na rzecz Pani Biernacik.

Pan Przewodniczący J. Migdał zwrócił się do Rady z prośbą o przesunięcie terminu

sesji lipcowej, zaproponowano zmianę z 27 na dzień 6 lipca z jednoczesnym

przesunięciem tematu dot. realizacji budżetu za I półrocze na miesiąc sierpień.

Rada 13 głosami „za” przy 1 „przeciwnym” i 3 „wstrzymujących się” przyjęła powyższą

propozycję. Termin sesji lipcowej przesunięto na 6 dzień lipca br.

Głos zabrała również mieszkanka Kłodzka Pani W. Cykowska. W swojej

wypowiedzi poruszyła problem:

- sprzedaży kamienic a nie zasiedlania ich, co doprowadza do niszczenia budynku

- zlokalizowania toalety dla psów, okazuje się, że Park Sybiraków nie jest dobrym

i przemyślanym miejscem na to, aby załatwiały się tam psy,
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- braku czytelnego oznakowania toalety miejskiej zlokalizowanej na placu Kościelnym.

 I ostatni temat, a trwający już od wielu lat to sprawa wykupu mieszkania  przez Panią

Weronikę Cykowską.

Odnosząc się do powyższych problemów burmistrz Pan R. Lipski poinformował, iż nie ma

wpływu na to czy ktoś po wykupie zasiedla mieszkanie w kamienicy, nie ma też

przepisów prawa, które nakazywałyby natychmiastowe zamieszkanie czy też odnawianie

frontów kamienic. Odnośnie zlokalizowania toalety dla psów Pan burmistrz zobowiąże

odpowiednie służby do zainteresowania się tą sprawą i ewentualnym przeniesieniem

toalety, zwróci też uwagę na dokładniejsze oznakowanie miejsca gdzie znajduje się

toaleta miejska.

W sprawie wykupu mieszkania burmistrz zaprasza do siebie Panią Weronikę, gdzie

wyjaśni jak daleko sprawy są zaangażowane i kiedy będzie można przystąpić do

procedury sprzedaży.

Pan Przewodniczący zaprosił wszystkich radnych do czynnego udziału w uroczystej

sesji Rady Miejskiej, która odbędzie się 27 maja w Muzeum Ziemi Kłodzkiej podczas,

której będą wręczane tytuły Mecenasa Kultury Kłodzkiej i Sponsora Sportu Kłodzkiego. 

Zastępca Burmistrza Pan J. Rudnicki zaprosił Państwa  radnych do uczestnictwa

we wszystkich imprezach w ramach obchodów tegorocznych Dni Kłodzka. 

Radny Pan K. Oktawiec podziękował Pani Halinie Dobosz za zaproszenia na
festyn.

27. Zakończenie sesji.

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Józef

Migdał zamknął LI sesję Rady Miejskiej mówiąc: „Zamykam LI sesję Rady Miejskiej

w Kłodzku”. 

Zakończenie sesji nastąpiło o godz. 1320. 
Czas trwania sesji  3 godz. i 20 min. (1000 – 1320).

Protokół sporządziła: Barbara Gargasz

        ......................................

Przewodniczący Rady Miejskiej  w Kłodzku

                      Józef  Migdał
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